
P r o t o k ó ł  Nr  VII/2015 

 

z odbytej VII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 20 maja 2015r. w sali Urzędu 

Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1410 do 1710. 

 
Obecnych 14 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w załączeniu 
do protokołu /. 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Skarbnik Miasta      - Pani Katarzyna Sówka 
3. Sekretarz Miasta      - Pan Marian Grajcarek 
4. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Katarzyna Midura  
        - Pan Józef Kałuży  
        - Pan Trembulak Szczepan 
        - Pan Tomala Zygmunt 
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Meryk Piotr 
        - Pan Wilhelm Waldemar  
        - Pan Rachwalik Wojciech 

- Pani Mariola Janusiak  
- Pani Teresa Szynkowska 

        - Pan  Giza Paweł 
        - Pan Wilhelm Daniel 
        - Pan Gallus Erwin 
5. Dyrektor MGOPS     - Pani Krystyna Wolna 
 
Porządek  o b r a d : 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia do tworzenia i realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy 
Działania „Górna Prosna „ na lata 2014-2020 

b) zmiana budżetu Gminy na 2015 rok 
c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
d) zaciągnięcia kredytu długoterminowego  
e) zmiany uchwały Nr VIII/37/2001 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 
    24.10.2001r w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości zabudowanych,   
    stanowiących własność Gminy Gorzów Śląski  
f) udzielenia odpowiedzi na skargę wniesiona do Sadu Administracyjnego w Opolu  
g) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 
h) pozbawienia kategorii drogi gminnej w Kozłowicach 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie   
    międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
7. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr VI /2015 z dnia 24.04.2015r. 
10. Zakończenie obrad. 
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Ad1. Otwarcia VII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Robert Malecha – witając radnych Burmistrza Pana Artura Tomalę, 

Skarbnika Miasta Panią Katarzynę Sówka, Sekretarz Miasta Pana Mariana Grajcarka 

Radcę Prawnego Panią Bożenę Kindler  dyrektorów jednostek organizacyjnych, 

przewodniczących osiedli i sołtysów oraz mieszkańców Miasta i Gminy, stwierdzając 

jednocześnie, że w sesji uczestniczy 14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej, co 

stanowi kworum, przy którym może obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 

Ad2. Nie wniesiono. 

Ad3.Pan Robert Malecha – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni 

otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał, w 

związku z wpływem skargi na uchwałę Nr XLI/316/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie 

Śląskim z dnia 24 września 2014r w sprawie wprowadzenia regulaminu cmentarza 

komunalnego i domu przedpogrzebowego w Gorzowie Śląskim, i ciągu 30 dni musi być 

udzielona odpowiedź dlatego proponuje wprowadzenie dodatkowej uchwały w sprawie 

odpowiedzi na skargę wniesiona do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu 

Radny Piotr Pawełczyk zgłosił wniosek o wycofanie i przedstawienie na następnej sesji 

uchwały w sprawie przystąpienia do tworzenia i realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju 

Lokalnej Grupy Działania „Górna Prosna „ na lata 2014-2020 wniosek został poddany pod 

głosowanie 9 głosów „za” 1 głos „wstrzymujący” 4 głosy „przeciw”, w zamian tej uchwały 

wiceprzewodniczący Rady Pan Robert Malecha zaproponował w punkcie 4a) wprowadzić 

prezentacje Grup LGD Dolina Stobrawy i Górna Prosna, porządek obrad z tą zmianą 

został przyjęty przez Radę Miejską jednogłośnie – 14 głosami „za” na obecnych na sesji 

14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej.  

Wiceprzewodniczący Pan Robert Malecha  poinformował, że mamy gości z Zespołu 

Szkolno-Gimnazjalnego, Pan Sebastian Wiecha poinformował o wymianie partnerskiej ze 

Szkołą w Lansbergu i wręczył upominki.  

Ad4a) Pan Tomasz Paluch przedstawił prezentację LGD Dolina Stobrawy.  
Radny Piotr Pawełczyk zapytał jaka kwota może być dla danej Gminy? 
Pan Tomasz Paluch wyjaśnił, że nie wie jak będzie wyglądać budżet.  
Radny Pawełczyk zapytał, czy piszecie projekty? 
Pan Tomasz Paluch wyjaśnił, że organizujemy szkolenia, doradzamy i pomagamy w 
rozliczaniu. 
Radny Jurczok Marek poinformował, że jak Gmina Gorzów Śląski wejdzie do Doliny 
Stobrawy to zyskacie 1 milion. 
Pan Tomasz Paluch wyjaśnił, że nie można tak patrzeć jak wniesiecie milion to ten milion 
dostaniecie. 
Dyrektor ZUK Pan Dariusz Gancarek poinformował, że jeżeli będzie decyzja , że  Gmina 
Gorzów Śląski przechodzi do Doliny Stobrawy to nie wiem czy Gminy które pozostaną 
zdążą podjąć uchwały o przejściu do innej LGD.  
Pan Tomasz Paluch wyjaśnił, że jeżeli nie zdążą to zostaną wykluczeni. 
Pani Jolanta Wiertak przedstawiła prezentację LGD Górna Prosna. 
Radny  Pan Janusz Kiecko zapytał dlaczego zrezygnowało Olesno z Górnej Prosny. 
Pani Jolanta Wiertak wyjaśniła, że Olesno było Gminą która nie należała do żadnego 
Stowarzyszenia i dołączyła do nas, ale nam wcale na nich nie zależało. 
Radny Pan Damian Kulesa zapytał ile będzie pieniędzy jak zostanie Gorzów. 
Pani Jolanta Wiertak wyjaśniła, że jak zostanie Gorzów to mamy 5 milionów.  
Radny Pan Marek Jurczok zapytał dlaczego nie chciała się Górna Prosna połączyć z 
Dolina Stobrawy. 
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Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, że nie potrzebujemy się łączyć. Myśmy byli 
pionierami LGD i nie widzieliśmy potrzeby łączenia. Byczyna odeszła bo to była jedna 
Gmina z Powiatu Kluczborskiego należąca do Górnej Prosny, a Olesno nigdy nie było 
zdecydowane. 
Dyrektor ZUK zapytał czy te małe grupy mogą nie dostać pieniędzy. 
Pani Jolanta Wiertak wyjaśniła, że jest ogłoszony konkurs i ta strategia która jest dobra to 
przechodzi, i nie ma czy jest to mała czy duża LGD. 
 
Przerwa  1545 – 1600  

Ad4b)Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 

budżetu Gminy na 2015 rok informując radnych o zwiększeniach i zmniejszeniach po 

wprowadzonych zmianach budżet gminy wynosi  dochody 22.167.207,47 zł. Przychody 

1.987.474,22 zł. natomiast wydatki 23.317.575,60 zł. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, odczytał 

pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr VII/43/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2015 r. w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy na 2015 rok została podjęta przez Radę Miejską – 13 głosami „za” 

1 głos „wstrzymujący” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 

Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4c) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej informując radnych ,że w 

związku ze zmianami  budżetu gminy na 2015 r. dokonuje się zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej . W związku ze zmianami  budżetu gminy na 2015 r. dokonuje się  

zmiany  wieloletniej prognozy finansowej . 

Załącznik Nr 1 – w  2015 r. zmiany dotyczą : dochodów bieżących : w związku ze zmianą  
kwot dotacji  celowych  w dziale  010 , 751, 852, 801  oraz zwiększeniem dochodów w 
dziale 900 dziale 90002 o kwotę 35.320,00 zł w związku z wprowadzeniem programu : 
„Unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Gorzów Śląski – VI 
nabór”. Po  zmianach dochody ogółem wynoszą 22.167.207,47 zł, w tym dochody bieżące 
19.598.993,47 zł. Dokonano zmian wydatków bieżących w związku:- z wprowadzonymi  
w/w zmianami dochodów bieżących Zmniejszono wydatki majątkowe o kwotę 18.000,00 zł  
i zwiększono wydatki bieżące. Po zmianach wydatki ogółem wynoszą 23.317.575,60 zł, 
wydatki bieżące 18.949.275,60 zł. natomiast wydatki majątkowe  4.368.300,00 zł. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr VII/44/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2015 r. w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej została podjęta 

przez Radę Miejską – 13 głosami „za” 1 głos „wstrzymujący”  na obecnych na sesji 14 

Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
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Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4d) Pani Katarzyna Sówka – Skarbnik Miasta zapoznała z projektem uchwały w 

sprawie:  zaciągnięcia kredytu długoterminowego, informując Radnych, że jest potrzeba 

zaciągnięcia kredytu długoterminowy do kwoty 1.000.000 zł ( słownie : jeden milion zł ) na 

spłatę  wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów. Spłata kredytu nastąpi w latach  

2018-2021. Źródłem spłaty kredytu będą dochody własne Gminy Gorzów Śl. z podatku od 

nieruchomości . Ustala się zabezpieczenie kredytu w formie weksla in blanco wraz z 

deklaracją wekslową na rzecz Banku Kredytującego. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia komisji /załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr VII/45/2015 Rady Miejskiej w 

Gorzowie Śląskim z dnia 20 maja 2012r w sprawie: zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego - 13 głosami „za” 1 głos „wstrzymujący , na obecnych na sesji 14 

Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.  

Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 Ad4e) Pan Artur Tomala –Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: zmiany 

uchwały Nr VIII/37/2001 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 24.10.2001r w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości zabudowanych, stanowiących własność 

Gminy Gorzów Śląski  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Uchwała Nr VII/46/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2015 r. w  sprawie: 

zmiany uchwały Nr VIII/37/2001 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 24.10.2001r w 

sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości zabudowanych, stanowiących 

własność Gminy Gorzów Śląski została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 

głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4f) Pan Robert Malecha –Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt 

uchwały w sprawie: udzielenia odpowiedzi na skargę wniesiona do Sądu 

Administracyjnego w Opolu 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Uchwała Nr VII/47/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2015 r. w  sprawie: 

udzielenia odpowiedzi na skargę wniesiona do Sądu Administracyjnego w Opolu została 

podjęta przez Radę Miejską –– jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 

Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 



 5 

Ad4g) Pan Robert Malecha –Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt 

uchwały w sprawie: udzielenia odpowiedzi na skargę wniesiona do Sądu 

Administracyjnego w Opolu 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Uchwała Nr VII/48/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2015 r. w  sprawie: 

udzielenia odpowiedzi na skargę wniesiona do Sądu Administracyjnego w Opolu została 

podjęta przez Radę Miejską –– jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 

Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4h) Pan Artur Tomala –Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Uchwała Nr VII/49/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2015 r. w  sprawie: 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została podjęta przez Radę Miejską – 

jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład 

Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4i) Pan Artur Tomala –Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: pozbawienia 

kategorii drogi gminnej w Kozłowicach  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Uchwała Nr VII/50/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2015 r. w  sprawie: 

pozbawienia kategorii drogi gminnej w Kozłowicach została podjęta przez Radę Miejską – 

jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład 

Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad5 . Pan Robert Malecha -Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z 

pismem z Sądu Okręgowego w Opolu w sprawie wyborów na ławnika. 

Radca Prawny Pani Bożena Kindler wyjaśniła, że Radni dokonują wyborów na ławnika.  

Ad6. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 

podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokołu/. 

Ad7. Brak  

Ad8. Burmistrz poinformował , że dostał ofertę Radia Doxa. 

Radny Pan Marek Jurczok poinformował, że wcześniej była oferta Radia Opole. 
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Radna Pani Klaudia Froncek zgłosiła wniosek, żeby strona Gorzowa Śląskiego była 

dwujęzyczna lub trójjęzyczna, i chodzi o godziny pracy Urzędu, żeby był dłużej czynny. 

Radca Prawny Pani Kindler wyjaśniła, że jeżeli będzie taka potrzeba , my musimy działać 

zgodnie z Kodeksem Pracy. 

Radny Pan Marek Jurczok pogratulował Echo Gorzowa , lecz nigdzie nie ma kto jest 

autorem, został rozstrzygnięty przetarg ale nigdzie nie był ogłoszony. 

Radny Pan Robert Malecha zapytał, czy nie można wyegzekwować otwierania i 

zamykania hali. 

Radny Pan Piotr Pawełczyk zgłosił żeby Orlik był dostępny w sobotę i niedzielę. 

Burmistrz poinformował, że jest możliwość zgłoszenie, ale to się wiąże ze środkami , jest 

za mało godzin etatowych.   

Radny Tomasz Stefan zasugerował, ze jest opiekun prawny i może być jeden na sobotę, a 

druga sprawa ponowić sprawę krawężników przy ul. Wojska Polskiego. 

Burmistrz poinformował, że w przetargu była tylko ujęta wymiana nawierzchni chodnika, 

natomiast jeżeli miała by być wymiana krawężników to uszkodzona by została 

nawierzchnia asfaltowa, może w przyszłości jak będzie robiona ul. Lompy to to połączymy 

z wymiana krawężników. 

Radny Marek Jurczok zgłosił wniosek, żeby jak najszybciej zorganizować sesję.  

Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, że czasu niema za dużo i proponuję robić 

wspólna komisje . 

Wiceprzewodniczący Pan Robert Malecha   zgłosił wniosek , że jeżeli odejdziemy do 

Doliny Stobrawy musi to być umotywowane. 

Ad9. Protokół Nr VI/2015 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24-04-2015r został 

przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na 

sesji 14 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze Rady 

Miejskiej .  

Nie wniesiono do protokołu uwag. 

Ad10. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Robert Malecha stwierdził, że wyczerpany 

został porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając VII  sesję Rady 

Miejskiej.  

Protokółowała        Przewodniczył 

M. Zoremba                   Robert Malecha 

  

 

 


